
Onderwerp: 2021-06-22 Verantwoording Sociaal Domein - Beantwoording vraag uit de 
commissie Bestuur en Sociaal van 10 juni 2021 over POH jeugd Neede 

 
Hierbij het antwoord op de technische vraag over de POH jeugd die gesteld is n.a.v. de bespreking 
van het uitvoeringsprogramma in de commissie van donderdag 10 juni:  
  
Vraag: ‘Waarom is er geen POH jeugd in Neede?’ 
  
Antwoord: De huisartsen in Neede geven aan nog geen interesse te hebben. Zij focussen zich nu op 
verbetering van de ketenzorg aan ouderen. Zo gaan zij bijvoorbeeld wel meedoen met Welzijn Op Recept. Zij 

volgen de ontwikkeling van POH jeugd met interesse, maar geven hier nog geen prioriteit aan. Dit is nog 
steeds het geval. Daarnaast hebben in Neede een aantal zaken de afgelopen tijd veel tijd en energie 
gevergd (een nieuw patiëntensysteem, vaccinaties). De poh-j blijft in ieder geval wel onderwerp van 
gesprek. 
 


